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Dato: 11.09.2024 
 
Tilstede:  
1.trinn: Anne Nordby Waldeland 
1. trinn: Linn Hege Depui-Bakke 
2A Linn Kristin Haagensen 
2B Ingrid Vangen Hågensen 
3A Marit Ekroll 
3B Alexander Elmies-Vestergren 
4A Veronica B. Vallenes 
4B Anita Grundetjern 
5A Marit Mjøbo 
5B Malene Hodnemyr 
6B Elise Thrane (vara) 
7A Nina Gustavson  
 
Ikke tilstede: 6A og 7B 
 
Møteleder: Kjetil Abrahamsen 
Referent:  Alexander Elmies-Vestergren 
 

1. Info fra skolen (Anne Gunn) 
• Hærverk Gapahuk – kan FAU hjelpe med fiksing? 

→ VEDTAK: Linn Hege Depui-Bakke (privat) tar ansvar for dette (om ca. 
3 ukers tid) 

• Skolekonsert:  
→ VEDTAK: FAU støtter foreslått dato: 3. juni 
→ VEDTAK: 6.trinn tar ansvar for dugnad/kakesalg 

• Innspill etter foreldremøter 
o Se punkt 8 (Eventuelt) 

• Vil noen fra FAU delta på foreldrekonferansen? 
→ INGEN VEDTAK FATTET 

2. Vedtekter og årshjul 
• Gjennomgått  
• Fremtidige møter i FAU: 

o 6. november 
o Januar (dato ikke satt) 
o 12. mars 
o 20.mai 

▪ Det ble luftet forslag om mulig ekstra møte vedrørende 
skolebehovsplan i okt., men dette løses digitalt, i spond (se 
eget punkt) 

3. Forslag: flytte kommunikasjon i FAU fra Facebook til Spond 
• Fremmet av Kjetil 

→ VEDTAK: flytte kommunikasjon i FAU fra Facebook til Spond 



→ VEDTAK: Linn Hågensen oppretter Spond-gruppe for FAU 
4. Valg av vara FAU-leder 

• Fremmet forslag om Malene og Alexander 
→ VEDTAK: Alexander Elmies-Vestergren valgt til vara for 2024/2025 
(FAU-leder 2025/2026) 

5. Skolebehovsplan 
• Det er dannet en arbeidsgruppe for arbeidet med høringsinnspill til 

skolebehovsplanen (spesifikt det som gjelder Sjøstrand/Voie) 
o Leder for arb.gruppe: Nicolai Modalsli 
o FAU-representant: Alexander Elmies-Vestergren 
o Øvrige medlemmer: Malin Iversen, Emily Gu, Christoffer Jensen 

• Nicolai Modalsli informerte om skolebehovsplan, foreløpige argumenter 
og veien videre 

• FAU støtter i utganspunktet arbeidsgruppens innstilling om å argumentere 
for alternativ 0+/0.  

• Innspill fra FAU 
o Folkehelseperspektiv:  

▪ Hvis kommunen går for alternativ 1A (som arbeidsgruppe og 
FAU er imot), med lengre skolevei og mange høydemeter, vil 
sannsynligvis flere barn bli kjørt til skolen, noe som er 
negativt i et folkehelseperspektiv (rapporten fremhever 
lengre skolevei som positivt for folkehelse) 

o Trafikksikkerhet:  
▪ Flere biler (jf. forrige punkt) kan også øke risiko for 

trafikkulykker med gående barn 
▪ Snarveier over riksvei 457 og videre oppover til Voie skole er 

utrygge 
o Økonomi:  

▪ Innsparingene som rapporten stipulerer, må ses i større 
sammenheng, f.eks. når det gjelder mulige kostnader ved at 
elever dropper ut/faller utenfor ved 
skolesammenslåing/store skoler 

▪ Tar rapporten høyde for mulige kostnadssprekker fra 
entreprenører? 

→ VEDTAK: Arbeidsgruppen leverer utkast til høringsinnspill til FAU i 
Spond innen 27.september 
→ VEDTAK: FAU vurderer utkast og støtter,avviser og/eller 
kommenterer via Spond innen 7.oktober 
→ VEDTAK: Etter 7.oktober tar alle FAU-representanter kontakt med 
aktuelle velforeninger etc. og henter inn eventuelle støtte for 
høringsinnspillet 

6. Natteravn og trygghetsvakter 
→ VEDTAK: 7.trinn tar ansvar for natteravner sentrum 

• 24.november 2024 
• 25.januar 2025 

→ VEDTAK: 5. og 6. trinn tar ansvar for trygghetsvakter Voie 
o 6B gjennomført 06.sept (får første dato i januar 2025) 



o 5A ansvar 11.oktober 2024 
o 5B ansvar 01.november 2024 
o 6A ansvar 22.november 2024 

→ VEDTAK: Fordelingen over gjøres fast for skoleårene fremover. Kjetil 
legger dette inn i info til første foreldremøte neste skoleår slik at 
foreldregruppene/klassekontakter kan fordele disse oppdragene på 
foreldremøtet i august.  

7. Temamøte 2025 
• Mulige temaer ble diskutert (mer minirisk, sosiale medier) 

→ VEDTAK: komité bestående av Linn DB, Anne og Veronica kommer 
med forslag til tema for temamøtet som FAU deretter tar stilling til. 
Frist neste møte (6.november) 

8. Eventuelt 
• Vedrørende gapahuk og skolekonsert (saker fra skolen), se punkt 1. 
• Erfaringer fra gjennomføring av foreldremøter 

o Kjetil har formidlet til SU ønske om mer lys gymsalen 
o Det kom innspill om at fellesdelen er noe lik for ulike trinn og at 

det kan være repeterende å dra på flere, men Kjetil informerer om 
at kun er første del (ca. 15min) som er lik, og at resten av 
fellesdelen er tilpasset trinnene 

o Det ble fremme ønske om en mal for foreldremøte (for 1.trinn) 
→ VEDTAK: Neste skoleår vil vi legge første FAU-møte før 
foreldremøtet i august, slik at alle klassekontakter kan være 
forberedt til foreldremøltet 
▪ Dette forutsetter at det velges klassekontakt for 1.trinn på 

førskole-foreldremøtet før sommeren 
▪ Det forutsetter også at avtroppende og påtroppende FAU-

leder forbereder en mal/info om dette til første FAU-møte 
• Trafikksikkerhet skolevei 

o Det ble fremmet ønske om å jobbe for bedre trafikksikkerhet på 
skoleveien 
▪ Lyskrysset ble nevnt som eksempel på farlig område 
▪ Det ble ytrer ønske om 40-sone på riksvei 457, noe FAU 

stilte seg støttende til 
→ VEDTAK: det opprettes en komité bestående av Malene, 
Ingrid, Anita (og Kjetil) som skal jobbe med plan/strategi for 
bedre trafikksikkerhet (spesifikt jobbe for 40-sone) 

 
 

 
 

 
 


